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Hoksza Zsolt 10:28-kor megnyitotta az ülést. 

 

Jelen vannak:  

Szavazati joggal: Hoksza Zsolt, Bauer Krisztina, Hausz Bálint, Nagy Anikó, Nagy Lőrinc, Szebik 

Huba, Szente András, Valánszki Luca (biológia), Berekméri Evelin, Rácz Gergely, Rádl Attila, 

Székely Gellért Zsombor (fizika), Berényi Alexandra, Böröndi Dávid, Égerházi Bálint, Horváth 

Maximilián, Lázár Krisztina, Lukács Károly, Sipos Fanni, Sipos Réka, Skobrák Tibor, Vizi 

Zsófia Julianna (földrajz- és földtudomány), Balogh Dániel, Kozma Luca, Török Mátyás, Vajda 

Levente (kémia), Hellner Anna, Pacsmag Regina, Pánczél Balázs (környezettudomány), Fellner 

Máté, Horváth Luca, Kiss Tibor, Seres Ákos (matematika), File Ágnes, Józsa Kornél, Maszlag 

Szilvia, Pintér Kornélia, Sudár Mariann, Szabó Áron, Vida Nikolett (tanárképzés). A 

Küldöttgyűlés 38 fővel határozatképes. 

Tanácskozási joggal: Béni Kornél, Győrödi Lajos, Járó Kristóf, László Lívia, Horváth Tamás, 

Fetter Dávid, Muliter Ádám, Dohány-Juhos Nikolett, Miklós-Kovács Janka, Varga Dávid, Őri 

Bálint. 

 

Szavazatszámláló bizottság tagjainak jelölve Horváth Tamás és Fetter Dávid. Mindketten 

vállalják a jelölést. 

111/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 37 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett megválasztotta a szavazatszámláló bizottság tagjait. 

 

Ideiglenes titkárnak jelölve Pintér Kornélia, aki vállalja a jelölést. 1 tartózkodás. 37 igen. 

112/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 37 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett megválasztotta Pintér Kornéliát ideiglenes titkárnak. 

 

Tervezett napirend: 

1. Bejelentések 

2. Személyi kérdések 

3. Egyebek 



 

Nincs módosítási javaslat. 

113/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 38 igen 

szavazattal egyhangúlag elfogadta a napirendet. 

 

1. Bejelentések. (10:31) 

 

Hoksza Zsolt bejelentései: 

- Gratulál mindenkinek a sikeres választásokhoz, jó munkát kíván.  

- A héten volt EHÖK Küldöttgyűlés. Itt szavaztak a költségvetés elfogadásáról, 14,8 millió a 

TTK HÖK-nek. 

- Június 1-jén lesz elnökválasztó EHÖK Küldöttgyűlés 17:00-tól. 2 TTK-s pályázó is lesz: 

Balogh Dániel és Nagy Anett. 

- Június 15-én Kari Tanács lesz. Sok intézetben lesz tanszékvezető választás (fizika, kémia, 

biológia). 

 

Józsa Kornél: költségvetésből eddig mennyit költöttünk? -Egyedül a LEN-re fordítottunk 

nagyobb összeget. A HÖK összesen 6 milliót költött, még nem tisztázott, hogy ebből mennyi a 

TTK része. 

Horváth Tamás kiegészíti: tavalyi LEN szemétszállítási díja idén került kifizetésre (300.000 Ft), 

informatikai közbeszerzés: 600-800.000 Ft között várható. Mentorhétvége: 640.000 Ft. Teljes 

körű üzemeltetési szolgáltatás Rozira: kb. 20.000 Ft. 

Hoksza Zsolt: EHÖK kompenzálja a gólyatáborok miatti mínuszt, ezért a 12,8 helyett van 14,8 

millió. 

Horváth Tamás: tavasszal volt HÖOK vezetőképző is: 120.000 Ft költség. 

 

Béni Kornél: megtörtént az átadás az alapítvány elnökségénél. A bejegyzésre vonatkozó kérvény 

a bíróságra került. 

Hoksza Zsolt: HÖK alapítói jogokat gyakorol az alapítvány felett, bíróságon be kell jegyezni, ha 

személyi változás van az alapítványnál. Ez 2 éve nem történt meg, most egy összetett 

dokumentumot adtunk be.  

 

 

Hoksza Zsolt 10:40-kor lezárta az első napirendi pontot. 

 

2. Személyi kérdések (10:40) 

Hoksza Zsolt:  

- először a tisztségviselőket választjuk meg (Ellenőrző Bizottság, titkár, elnökhelyettesek, 

biztosok, szakterületi koordinátorok), ezután a delegáltak megválasztása. 

- alapszabály néhány rendelkezése: hiányzások a képviselőknél - mandátum megszűnések esetei. 

 

Tisztségviselő választás menete - Alapszabály és Küldöttgyűlés ügyrendje alapján. Egyesével 

tárgyaljuk a pályázatokat. Első két fordulóban kétharmados, harmadikban egyszerű többség. 

 



Ellenőrző Bizottsági tag 

Ellenőrző Bizottsági tagság - Szabó Áron. Küldöttgyűlés ügyrend: alakuló előtt 96 órával meg 

kellett érkeznie a pályázatnak 

10:43 - Győrödi Lajos megérkezett. 

Nem sikerült betartani a határidőt. A Küldöttgyűlés ⅔-os többséggel eltérhet ettől, és a 

helyszínen is történhet jelölés. 

Szabó Áron adta be pályázatát, Zsolti hétfőn kereste meg, hogy pályázzon. Zsolti kéri a 

Küldöttgyűlést, hogy tekintsen el attól, hogy későn érkezett. 

Károly: ha ilyen határozatot hozunk, hogy bárki jelöl, akkor bárki jelölhet/jelöljön. 

 

Ki az, aki az Alapszabály ezen rendelkezésétől el tud tekinteni? - 1 nem, 2 tartózkodás. 

114/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 1 nem és 2 

tartózkodás mellett többségi támogatással el tud tekinteni az imént megnevezett rendelkezéstől. 

 

Zsolti jelöli Szabó Áront EB tagnak, aki vállalja a jelölést. 

  

Szabó Áron bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Motivációk: szerinte nem volt vészes EB pályafutása. 1 hibája volt: mikor egymás után 1-1 héten 

volt Küldöttgyűlés és nem frissítették a jelenlétit. Munkaajánlat miatt lemondott EB tisztségéről. 

A másik két EB tag lemondott, és egyedül nem pályázott volna. Most újra megpróbálná, egy 

szigorúbb EB-t létrehozva. Kért egy feladatkör-leírást, hogy a munkakörök … …  

jövő májusig szeretne egy működőképes eb-t. 

Zsolti: Áron valóban kért feladatköri leírást, ez még nem készült el. Horváth Lucával fogják 

elkészíteni, vélhetőleg júniusban. 

 

Égerházi Bálint: van-e potenciális EB tag jelölt? -Dohány-Juhos Niki, aki Horváth Tominak 

jelezte már korábban a szándékát.  

 

Vida Niki: Luca kérdését tolmácsolja - szituáció: Küldöttgyűlés hatá…. 

-szerinte eredménytelen lenne, mert nincs meg a fele. Válasz: az, hogy az abrakadabra nem 

varázslat az egyszerű többség miatt.  -Zsolti is megoldja a feladatot: jelenlévők egyszerű 

többsége, szerinte is eredménytelen. 

 

Béni Kornél: Küldöttgyűlés most ⅔-os többséggel eltért a pályázat beérkezésénekidejétől. 

Kérdés: ez most az EB tisztségre vagy minden tisztségre? -Ő úgy gondolná, hogy akkor 

mindenkinél eltérhetünk. 

Károly: a határozati javaslat nem volt jól fogalmazva. 

Kornél megnézte az alapszabályban, hogy van. Nem teljesen egyértelmű. Ezért is volt kíváncsi a 

jelölt véleményére. 

Zsolti: határozati javaslatban, ha nem volt benne a tisztség nevesítve. Szóval egyetért Áronnal. 

 

Török Matyi: képviselő lettél a szakterületen, de EB, akkor le kell mondani a mandátumodról. 

Erről mi a véleményed? Miért adtad be képviselőnek? -3 napon belül le kell mondania, számított 



rá. Áprilisban már megkeresték, hogy jelentkezzen újra, ekkor már kérte a feladatkört. Úgy 

gondolta, ha ez megszületik, akkor fogja beadni, de a hétfői beszélgetés során ez megváltozott. 

A jelölt elhagyja a termet (10:57). 

Vita a jelölt távollétében. 

Zsolti Vida Nikit kérdezi, hogy mit szűrt le Áron válaszából. Ő csak Luca véleményét 

tolmácsolta. Zsoltit kérdezi Áron személye motivációjáról. -Jelezte felé, hogy örülne, ha nem 

kéne a ciklust EB nélkül kezdeni. Élvezettel csinálta az EB munkát és szívesen is folytatja, ha a 

Küldöttgyűlés megszavazza. 

Evelin: szerinte is hasznos, ha le van írva, hogy mit kell csinálnia egy tisztségviselőnek. a többi 

pályázó is vállalja a kockázatot, hogy az alapszabályban leírtak szerint csinálja. 

Józsa Kornél: volt EB-ként. Mivel egy évig nem volt titkár, több munkát az EB-nek kellett ezalatt 

végeznie, ez szokássá vált. A titkár megválasztása után többen azt várták az EB-től, hogy azt 

csinálják amit eddig (holott az már titkármunka). 

Evelin: többi tisztséghez is kéne. 

Károly: proaktivitás megjelenése a pályázatokban. EB teljesen más. Itt a legfontosabb a 

legprecízebben meghatározni, hogy mi a feladatkörük. 

 

11:01 - jelölt vissza a terembe. 

Nincs további vita a jelölt jelenlétében. 

Titkos szavazás. 

 

(Küldöttgyűlés ügyrend - EB megválasztása. szavazatok több mint 2/3-a.) 

Eredmény: 34 igen, 1 nem, 1 érvénytelen, 2 távolmaradás.  

115/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 34 igen, 1 

nem, 1 érvénytelen szavazat és 2 távolmaradás mellett az Ellenőrző Bizottság tagjának 

választotta Szabó Áront. 

 

Mandátum 37- fő, mert Áron lemondott, mert muszáj neki. 

 

Új szavazatszámláló bizottság: aminek tagja Szabó Áron és Dohány-Juhos Niki: 1 nem, 

116/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 1 nem 

mellett, többségi támogatással szavazatszámláló bizottsági tagnak választotta Dohány-Juhos 

Nikolettet és Szabó Áront. 

 

 

Titkár 

Ismerteti a pályázatát. 

 Horvát Tamás: Mi a helyzet a papiros iktatással? 

Korni: Igyekszik pótolni, gyakran érkezett a tavasszal, de volt, hogy hónapokig semmi. (SzaB 

emlékeztetők) 

Vita a jelölt távollétében. 

Nincs kérdés, Korni vissza. 

Zsolti: Ki szeretne állást foglalni, hogy ki milyen jegyzőkönyvet akar? 



Anikó: A részletesre szavaz. Ha csak címszavakból áll, akkor felesleges, mert nem tudunk belőle 

meg semmit. 

Jéger: Félreértette a dolgot. mert buta. 

Zsolti: Felhívja a figyelmet, hogy Küldöttgyűlés ügyrendjének 8. szakasza megszabja, hogy a 

Küldöttgyűlés hangfelvétele és a jegyzőkönyv szolgál emlékeztetőül. 

Károly: Javasolja, hogy a határidőkön módosítsunk, a részletesre szavaz. 

Zsolti: Szavazás után majd visszatérünk erre. 

Titkos szavazás. 

 

Közben kérdés - ki az, aki részletes, felszólalások részletes leírása.  - 2 nem, 5 tartózkodás, többi 

igen. Matyi - határidő - ez nem a személyi kérdések napirendnél lesz. 

 

Titkár - szavazás eredmény: 33 igen, 1 nem, 1 érvénytelen, 2 távolmaradás. megválasztva.  

117/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 33 igen, 1 

nem, 1 érvénytelen szavazat és 2 távolmaradás mellett megválasztotta Pintér Kornéliát titkárnak. 

 

 

 

Gazdasági elnökhelyettes 

Gazdasági elnökhelyettes - Horváth Tamás (11:20). Vállalja a jelölést. 

Tomi bemutatkozik, ismerteti pályázatt. Várja a kérdéseket. 

-Török Matyi: hogy értékeled az érdekképviseleti munkádat az EHÖK-ben? … -Megvolt a 

megfelelő tisztségviselő, aki ezzel foglalkozott. Mint EHÖK delegált, szavazatával jelezte is a 

beszámolónál. Nem volt megbízható. Jelenleg a közalkalmazottak és Dani sem ért az új száp-

hez?  Nem csak a TTK, hanem egyik részönkormányzat sem kapott analitikát. A problémát 

folyamatosan jelezte Kőszegi Tamásnak.  

Visszahívásra került a személy végül. 

 

-Skobrák Tibor: hogy állsz a tanulmányaiddal? -Ebben a félévben tervezett diplomázni, de egy 

gyakorlat miatt a következő félévben fog csak végezni. A tisztségét a szeptemberi első 

Küldöttgyűlésen tervezi átadni. 

 

A jelölt elhagyja a termet. (11:25). Nincs vita a jelölt távollétében. 

A jelölt visszatér a terembe. Nincs további vita a jelölt jelenlétében.  

Titkos szavazás. 

Szavazás eredménye: 35 igen, 2 nem. megválasztva 

118/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 35 igen és 2 

nem szavazattal megválasztotta Horváth Tamást gazdasági elnökhelyettesnek. 

 

 

Tanulmányi elnökhelyettes 

Tanulmányi elnökhelyettes - Rádl Attila. Jelölik és vállalja. Bemutatkozik és ismerteti pályázatát. 

 

Tibi: hogy állsz a tanulmányaiddal? -jövőre tervez végezni, most harmadéves 



Mit tartasz eddigi legnagyobb hibádnak? -Kommunikáció javítása. … …  

 

11:40 - jelölt ki. nincs vita. 

11:40 - Béni Kornél kiment a teremből.  

Jelölt vissza. nincs további vita. 

Titkos szavazás. 

Szavazás eredménye: 30 igen, 3 nem, 4 távolmaradás. megválasztva 

119/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 30 igen, 3 

nem szavazat és 4 távolmaradás mellett megválasztotta Rádl Attilát tanulmányi 

elnökhelyettesnek. 

 

 

Zsolti szomorú bejelentése: Áron kiküldte lemondását. Őri Bálint kerül majd be. 

 

Kommunikációs elnökhelyettes 

Kommunikációs elnökhelyettes. pályázata alapján jelöli Hausz Bálintot, aki vállalja a jelölést. 

A jelölt bemutatkozik, ismerteti pályázatát. Elsőéves biológia hallgató. 

Kiegészítés: személyes motiváció kapcsán: TTK HÖK és a TTK kar presztízsének emelése az 

EHÖK-ön belül, a Komm. Bizottságon belül erre lehetősége is nyílik. Életfilozófiája: tisztséghez 

sok tapasztalat és készség kell. Suliban sokat tanult róla. Megfelelőnek találja magának ezt a 

tisztséget. 

Kérdések: 

László Lívia: Nyúzzal kapcsolatban mik a terveid, plusz honlapra? -HÖK-ös oldalak megtöltése. 

promóciókkal is stb. az újságot. Cikkek: HÖK-öt népszerűsítő cikkek. Ezt Lívia kéri, hogy fejtse 

ki. 

11:50 - Béni Kornél visszajött, Horváth Luca megérkezett. 

-HÖK népszerűsítése, bevonókon, mentoreseményeken előadás stb., minden olyan tartalom, cikk, 

ami közelebb tudná hozni. Akár az ülések beszámolóiról.  

Zsolti: ki a Nyúz felelőskiadója? Hallgatói Önkormányzat. -Elnöke. 

 

Balogh Dani: ELTE HÖK-ben milyen bizottságban fogod képviselni a TTK-t? Kommunikációs 

Bizottság. (Mondjuk jó). Pályázatból hiányolja a konkrét terveket, gondolattervet? 

11:52 – Székely Gellért kiment a teremből. 

-Ötletek: egyetemen kívüli különböző nyilatkozatok kiadása, részvétel előadásokon, 

konzultációkon, amin a TTK HÖK-öt tudná képviselni. 

Belső kommunikáció fejlesztése? -Különböző programok - Csapatépítő jelleggel, átvenné a 

riadólánc beszélgetést, szacskókkal, szakterületek oldalával külön kommunikációt hozna létre. 

File Ágnes: kaptál/kértél felkészítést az előző komm. eh.-től? -kérdései voltak hozzá, és a 

továbbiakban is kérné segítségét. 

-Égerházi Bálint: hány mentorkoordinátor van? Pályázatban többesszámban írta. Hány 

szakterület van? -Utánanéz, mert nem tudja. Biológiai, matematikai, informatikai... 

Hogy látod a hallagatói érdekképviseletet? Mit kéne tenni, hogy a bevonóalkalmak, hallgatók 

közelebb hozása sikeresebb legyen? -Bevonókra kommunikációs képesség az, amit hozzá tud 

adni, különböző akár interaktívabb programok (pl. nyereményes kvízek). Érdekképviselet mint 



feladat? -Hatáskörében különböző programok hirdetése, promótálások történnének, plakátokon, 

oldalakon keresztül reklámozás, nyitottabb fókusz. TTK HÖK-ön, EHÖK-ön belül karnak 

presztízsével és HÖK-ön belüli kommunikáció fejlesztését. 

 

Balogh Dani: tisztség létrehozásánál, ehhez kapcsolódott az utánpótlás-képzés. Miért maradt ki a 

pályázatodból, van-e hirtelen ötleted? -Még nem érzi ahhoz kompetensnek magát, hogy máris 

utódról gondoskodjon… De megválasztása esetén, munkája elkezdésénél …  

11:58 – Kozma Luca kiment a teremből. 

De félreértette.  

Dani elmagyarázza, hogy mi az utánpótlás :) 

 

Nagy Anikó: írtad, hogy kéred majd Attila és Tomi segítségét, őket felkerested már? Valamint 

írtad, hogy Zsoltot is kísérnéd mindenhova.  -Még nem kereste meg őket, majd nyárra tervezi. 

mivel ők megválasztásra kerültek, akár mostanában is kérné a segítségüket. 

Zsolti elkísérése: gyakorlatban olyan kihívás lenne, amit nem biztos, hogy tudná csinálni. Közös 

kommunikáció kialakítása. Zsolti fogja diktálni, hogy mi és hogy legyen.  

Fontosnak tartja, hogy az elnökhelyettesek terhet vegyenek le az elnökről. 

 

Rádl Attila: elnökhelyettesi ponthoz, “ellátogatnál Zsoltival különböző ülésekre”. Tudod, hogy 

ezek milyen ülések, bizottságok? -Zsoltira bízná a döntést, hogy hova szavazna neki bevetést. 

12:03 – Kozma Luca visszajött. 

Horváth Tomi: mi a kari lap neve? -TéTéKás Nyúz. Tomi szerint az a HÖK lapja. Még kérdés: 

Komm. Biz.-ban milyen kari érdekek érvényesítése? -További konzultáció Zsoltival is. Minden 

ülés előtt konzultáció. 

 

Horváth Luca: ha lenne egy hallgató, aki megkeresne, hogy érdekli az EB tisztség, és mi a 

feladata. Tudnál-e válaszolni, és hogyan? -Elmesélné neki a Küldöttgyűlés menetét, a 

döntéshozatalt; szabályosság betartása; szavazatszámlálás. Segítené, hogy kapcsolatba kerüljön 

Áronnal. 

 

Horváth Tamás: kommunikációs csoportról nem írsz a pályázatodban, miért? Tervezel-e 

plakátolni? - Szeretne majd Matyival értekezni a komm. csoportról az eddigi működésről. 

Plakátolást feladatkörébe sorolná, felelősséget érez iránta, hogy minőségi plakátok kerüljenek ki, 

de segítő kezeket is nagyon szívesen fogadna.  

 

Béni Kornél: annak idején egy éven keresztül foglalkozott az utánpótlás-képzésével. Mivel 

foglalkozik a Hallgatói Önkormányzat, miért jó HÖK-özni? erre mit mondanál? Milyen szerepe 

van és lehet a HÖK kommunikációjában a Hallgatói Alapítványnak? Azt kérné, hogy ne Matyi 

vagy Zsolti jövőbeli állásfoglalását mondja. Véleményt kér.  

1. HÖK. A HÖK a kar érdekképviseleti szervezete, olyan döntéseket hoz, amivel a hallgatók 

ittlétét javítani tudja. Bemutatná neki és elhívná a köv. esedékes bevonóra. 

2. Alapítvány: konkrét ötletei nincsenek. További hirdetése, rendezvények promótálása. 

 



Horváth Luca: idéz a pályázatból: “komplex feladat… még az EHÖK színterén is”. -Komm. Biz.-

ban részvétel. Zsolttal olyan munka, együttműködés kialakítása, ami felkészíti arra, hogy 

eredményes képviseletet tudjon kialakítani.  

 

Lívia: amikor a Nyúz oldalára írnál, előtte konzultálnál-e vele, hogy átnézze. Mert a pályázat 

elején sok helyesírási hibát talált. 

 

Károly: tanulmányaiddal hogy állsz? Friss tapasztalatokra építve, hogyan szólítandá meg az 

elsőéveseket bevonásnál? Vannak-e új ötletei kommunikációra? Össze tudnád foglalni, hogy 

miben lenne más a működésed, mint elődödé?  

Tanulmányok: jól áll jelenleg. Elsőévesek: mint friss akkor már másodévesként tudná közelebb 

hozni a gólyákat. Új ötletek: nagyobb hangsúlyt fektetne az elnökhelyettesi pozícióval járó 

feladatkörökre. a kommunikációnak van olyan tulajdonsága, hogy egy-egy szó is nagyban 

befolyásolja a komm. kimenetelét. 

 

Lívia: bevonókat hogy tennéd vonzónak a hallgatók számára? Eddig is minden felületen hirdetve 

volt mégis kevesen jöttek el. -Hirdetések minősége milyen, ebben javítást szeretne. Megfelelő 

szöveggel, promótálással. -Hogy hirdetnéd jobban? -A hirdetés minőségét tudná emelni. 

 

Kozma Luca: mi a következtetésed azzal, hogy ilyen sok kérdést kaptál? -Bizalmatlanságnak 

tudná be. Szerinte arról szól, hogy mi is tisztában vagyunk, hogy milyen fontos pozíció. 

 

Niki: te alkalmasnak és eléggé felkészültnek tartod-e magad? -Alkalmasnak igen, felkészültnek 

még nem. Elnök, elnökhelyettesek, Küldöttgyűlés megismerése. Majd a nyáron. 

12:21 - Miklós-Kovács Janka megérkezett.  

Jelölt elhagyja a termet. (12:21) 

 

Vita a jelölt távoléltében. 

Nagy Anikó: neki múlt héten Károly jelezte, hogy Bálint keresni fogja és jelentkezne komm. eh.-

nek. Őt ezt sokkolta. Úgy gondolja, hogy a komm. eh.-nek tapasztaltnak kell lennie. A 

szakterületeket sem tudta felsorolni, bizonyos területeket nagyon kever. 

 

Józsa Kornél Matyi véleményét kérdezi. Nem véletlenül nem kérdezett a jelölttől. Őt is sokkolta, 

hogy hétfő este írt neki kérdésekről, személyes találkozóról. 1 kérdést tett fel. Az az ember, aki 

nem tud írni és formázni rendesen, már problémás kommunikációsként. Nem volt megfelelő a 

szóbeli kommunikációja. Nem tartja alkalmasnak a jelöltet. 

 

Rácz Gergő - Matyitól. Most hétfőn este keresett meg? -Pályázatleadás előtt kb. 16 órával. 

 

Béni Kornél: az utóbbi időben azt tapasztalta, hogy a TTK HÖK sok jó embert elveszített már. 

Szomorú, hogy bepályáznak egy tisztségre - akár elnökhelyettesire -, hogy ők szeretnének 

valamit csinálni. A HÖK-nek az is feladata, hogy a tisztségviselők felé komoly elvárásokat 

támasszon.  Középhosszú távon elgondolkozna azon, hogy ne veszítsünk el hasznos embereket, 



nem megválasztás, visszahívás következtében. De az sem jó, ha csak azért töltjük be a tisztséget, 

hogy be legyen töltve.  

 

Skobrák Tibi Kornéltól: szerinted hogy lehetne megtartani, ha most nem kerül megválasztásra? 

Nem tudja pontosan. De érdemes erre odafigyelni és kitalálni valamit. 

 

Zsolti: aggályos, hogy elnökhelyettesi pozíció megpályázásával kezdte HÖK-ös pályafutását, 

ehhez tapasztalat kell. célszerű megismerkedni a szervezet működésével, szakterületekkel stb.  

 

12:30 - Böröndi Dávid kiment a teremből. 

Károly: képviselő is, személyét elveszíteni nem fogjuk. Ha ebben az idealizált ranglétrában 

gondolkodunk (képviselő - biztos - elnökhelyettes), akkor nem lesznek elnökhelyettesek. 

Zsolti felkészültségről beszélt, nem ranglétráról. 

12:31 – Vajda Levente kiment a teremből. 

Égerházi Bálint: … … 

 

Nagy Lőrinc: egyéves pályafutását az egyetemen Bálinttal töltötte el, őt is meglepte a pályázat. 

De feladatát felelősséggel ellátja. 

 

Fetti: Károlyhoz kérdés. Mennyi közöd van ahhoz, hogy Bálint elindult? -Elsők között kereste 

meg ezzel, mert személyes ismeretségben állnak. Anikót mikor tájékoztatta, akkor már Zsoltot 

felkereste a pályázó. 

 

Zsolti: őt május 20-án kereste meg, kedden beszéltek. 

12:33 - Jelölt vissza a terembe. 

Nincs további vita a jelölt jelenlétében. 

12:34 – Vajda Levente visszajött.  

Titkos szavazás. 

Szavazás eredménye: érvényes és eredményes. 3 igen, 28 nem, 1 érvénytelen, 5 távolmaradás. 

Most nem került megválasztásra. 

120/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 3 igen, 28 

nem, 1 érvénytelen szavazat és 5 távolmaradás mellett nem választotta meg Hausz Bálintot 

kommunikációs elnökhelyettesnek. 

 

 

12:36 - Kozma Luca kiment a teremből. 

 

Égerházi Bálint: lelkes hallgatók szeretnének tenni az önkormányzatban, pályáznak egy fontos 

tisztségre, majd nem kerülnek tapasztalat hiányában megválasztásra. De szükségünk van lelkes 

hallgatókra az önkormányzatban. 

12:40 – Kozma Luca visszajött. 

 

Levi: lehet jelölni tisztségre? 

EB - Áron válaszol: jegyzőkönyv szerint eltértünk az alapszabályban foglaltaktól. 



Levi jelöli Török Mátyást, aki vállalja a jelölést. 

 

Hausz Bálint: sajnálattal hallotta, hogy nem került megválasztásra. Ismeretlenségnek vette be, 

felkészültségről egyetért a Küldöttgyűléssel, és köszöni. 

 

 

Fetti jelöli Károlyt, aki vállalja a jelölést.  

 

12:43 - Szünet kezdete.  

13:50 - Szünet vége 

 

Mandátumellenőrzés: 37 fővel határozatképes. 

 

2 jelölés érkezett: Lukács Károly és Török Mátyás. 

 

Török Mátyás bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Az előző ciklus végén több konfliktus is kialakult a HÖK-ön belül. A záró beszámolója kevés 

szavazattal lett elfogadva, ezért úgy gondolta nem indul újra a tisztségre.  Mikor látta Bálint 

kiforratlan pályázatát, akkor döntött úgy, hogy ha jelölik, akkor elindul a tisztségért. Károly 

indulása meglepte.  

Az elmúlt időszakban sok minden elindult, úgy gondolja jó irányt vett fel a HÖK 

kommunikációja. Tervek: fővonalas Facebook oldalt nem lehet ebben a formában továbbvinni, a 

kommunikáció formáját szeretné átalakítani és közvetlenebb hangvétel alkalmazását. Az 

időzítések ellenére sem engedi ki minden hallgatóhoz a Facebook oldal. Kommunikáció 

képiesítése. EHÖK-ös pályázatban is szerepel ez a reformáció. A tapasztalat is az mutatta, hogy a 

képek nézettsége nagyobb volt, mint a hosszabb szövegeké. Szeretné becsatornázni a további 

közösségi felületeket/elérhetőségeket, pl. Instagram. Kommunikációs csoport létrehozása: 

mindennapos kommunikációs feladatok kiosztása. Plakátolást is jobb lenne a tagok közt felosztva 

intézni.  -Oktatók felkeresése, munkájuk/kutatásuk bemutatása, akár oktatóvideón stb. keresztül. 

Ennek fejlesztése kimondottan a tudományos biztos feladata lenne. Továbbvinné a munkát az 

EHÖK skb-ban, jól tudtak együttműködni a többiekkel. Várja a kérdéseket. 

 

Balogh Dani: amit most elmondtál és az előző évi munkádból nem látja a belső és külső komm. 

fejlesztését. A hév kampányt Fanni csinálta. Belső komm.-ra milyen stratégiáid vannak? -Hévben 

nem Fanni találta ki az összes dolgot, folyamatos egyeztetések zajlottak. A belső komm. 

fejlesztésére - új ciklus: talán nyitottabbak lesznek az emberek közös programok szervezésére. 

Fontos, hogy megismerjük egymást, ami az ülések alatt nem tud megtörténni. Minimális 

ismeretségre szükséges van, és ez lehet a kulcsa a sikeres belső kommunikációnak. 

Belső/szakmai tréningek. Csapatépítő alkalmakkal kezdene, majd a tréningek. 

Dani: tudományos programok. szeptemberi pályázatodban is szerepelt, nem sok valósult meg. 

Miből gondolod, hogy most sikerülni fog? -Időhiány volt az oka, illetve más önszervező 

tudományos előadásokat hirdettük. -Hogyan változtatnál? - A fő irányvonal továbbra is az 

önszervező emberek/oktatók általi előadások hirdetése. Ha lesz tudományos biztos megválasztva, 

hosszútávra, akkor lehetne szervezni saját előadásokat, attól függ, mire lenne igény. 



Dani: konfliktusokról tudnál mesélni, hogy mik voltak? - Sajnos a komm. egy olyan terület, 

amihez látszólag mindenki ért, több olyan kritika is érte, ami nem volt helyénvaló. Nem 

konstruktív, hanem “ez így rossz” kritikákkal nem tudott mit kezdeni. Sok mindent kellett egy 

kézben tartania, magas volt a stressz-szintje ezért jobban megviselték? A kritikák. Szemtől 

szembe nem kapott sokszor kritikát, a háta mögött viszont visszahallotta őket. A tisztségviselői 

értékelésnél kapott negatív véleményt is. Illetve a mentorkoordinátori értékeléseknél kapott rá 

vonatkozó véleményeket.  Ezek miatt …. hogy mennyire akarnak vele együtt dolgozni a 

tisztségviselőtársak. 

Dani reagál, hogy ez nem jó hozzáállás. -Matyi úgy gondolja, hogy ha az emberek munkáját 

véleményezik, azt az elnökhelyettesek is lássák, ne csak az elnök. Lássuk a belső komm.-t, akár a 

problémákon keresztül. 

Zsolti nem ért egyet azzal, hogy ez segítene a belső komm.-n. Ő azért tekintette át, hogy lássa 

egymásról milyen véleménnyel vannak a tisztségviselők, a problémákat. 

Zsolti azt is mondja, hogy nem tetszik neki ez a szituáció, hogy komm. elnökhelyettesekről 

tárgyalunk. A határozat az EB pályázatra vonatkozott. Nem ez volt a célja. Nem tartja jónak, 

hogy pályázatok, írásos anyagok hiányában tárgyalunk.  

-Matyi elmondja, hogy a hozzáállása változott a záró óta, sokat gondolkozott, hogy újrainduljon-e 

vagy nem. 

 

Gellért egyetért Danival és Zsoltival. Az utódképzés eddig sem volt egy kiforrott dolog, te tudtál 

róla, hogy ez a feladatkörödbe tartozik. Nem látta, hogy történt volna valami dolog, a bevonó 

nem volt sikeres. Lesz változás? Lesz jövőre lelkes, betanított pályázó? -Annak idején szeretett 

volna bevonóalkalmakat rendszeresen tartani. Akik a bevonóra eljöttek ők érdeklődtek. Így külön 

a bevonók kezdeményezésére nem volt ideje, egyedül Tomi jelezte folyamatosan, hogy utódot 

keres. Nem volt proaktív, mivel nem tudta, hova kellene embereket keresni.  

Gellért reagál. Mit találnál ki erre? -Tisztségviselők készíthetnének egy How to-t, hogy ki mit 

csinál, saját tapasztalatuk alapján leírni a tisztség feladatát, és ezeket megosztani a hallgatósággal.  

Napi szintű kapcsolat tartása a tisztségviselőkkel, és amennyiben tervezik lemondásukat, lehet 

elkezdeni célzottan keresni.  

14:17 – László Lívia visszajött. Mikor ment ki? 

 

Matyi megint. A rendezvényes nem volt jó példa, mert nem feladata a rendezvényszervezés. A 

hirdetés, megosztás lehet a komm. feladata, mások helyett a pontos feladatleírásokat nem tudja 

megtenni.  

 

Horváth Luca: fontos az utódképzés, de nem arra van a Küldöttgyűlés, hogy koncepciót 

alkossunk. SzaB elnöksége alatt Matyi többször is felajánlotta, hogy elmegy egy ülésre, és 

meséljen az utánpótlásról. 

Béni Kornél: komm.-s utánpótlást tud keresni, utánpótlás ellátása a megfelelő információkkal. 

Még anno voltak bevonótáborok, akkor többen voltak. Megcsinálta az alapokat, felület - 

ttkhok.elte.hu/wiki.  -Matyi sem tudott róla, hogy ez az oldal létezik. -Vannak a területen 

lehetőségek. Keretek megadása a komm. eh. feladata. 

 



Hausz Bálint - határozatot a pályázat leadásának határidejéről hoztuk. Alapszabály ezen 

rendelkezésétől tekintettünk el. Nem csak a határidőtől, hanem az egésztől. 

Kérdése Matyihoz: hogyan javítanál, hogy könnyebb legyen az együttműködés? -Két emberes 

folyamat. Ha mindenki erre hajlandó, új lapot nyithatunk és együtt dolgozhatunk. 

 

Rádl Attila: amennyiben az új lap nyitása a cél, azt egy pályázat formájában lenne a célszerűbb. 

Azt gondolná, egy későbbi ülésen újra lehetne tárgyalni ezt a jelölést.  

 

Hausz Bálint: hogyan érint, hogy ilyen sok kérdést kapott? -Már korábban töltött be tisztséget, 

ennél sokkal hosszabb kérdéssort kapott. Nem érinti rosszul, örül, hogy legalább érdeklődnek az 

emberek.  

 

14:30 - Matyi elhagyja a termet. Lukács Károly a teremben. 

 

14:30 - Károly bemutatkozik, ismerteti terveit. 

Motiváció: nosztalgiázik. A komm. eh. tisztsége tavaly nyáron az új alapszabállyal lett 

létrehozva. Úgy néz ki, ezt sem sikerült tartalommal megtölteni, gyakorlattal felruházni?  

Úgy gondolja, hogy innen is tudná a komm.-t javítani és a … …. 

Kérdezték, hogy miért akar alapítvány titkárság mellett elnökhelyettesi tisztséget ellátni. 

Képviselősége mellett, és egyetemen kívül is sok mindent csinál.  

Szeretne egy gyakorlatot kialakítani a bevonásra és utódképzésre, erre már voltak sikerek. FF 

bevonóján nagyságrenddel több elsőéves jelent meg, mint a kari bevonón. 

Kérdések. 

Zsolti: szerinted szerencsés-e, hogy pályázat nélkül tisztségviselőkről szavazunk? -Nem tartja 

szerencsésnek, de történelmileg így alakult. 

Égerházi Bálint: mi az oka, hogy vállalta a jelölést? -Pillanatban a …. látta.  

Komolyan tudod venni (Zsolti) bármelyikőtök indulását? -Károly azt mondja, hogy igen, 

különben nem állna itt. 

 

Skobrák Tibi: hogy állsz a tanulmányaiddal? -Másodéves hallgatóként a tervekkel azonosan 

jövőre szerzi meg diplomáját. 

 

Dani: belső és külső komm. fejlesztésére milyen stratégia? -Belső: emberek személyes 

megkeresése, személyek és feladatkörök összekötése. Sokszor azért állnak ügyek, mert a 

tisztségviselők szeparáltan működnek. erre jó lépés volt a tisztségviselői ülés. perspektívát látna 

abban, hogy egy-egy célfeladatban az adott ügyben érintett tisztségviselők együtt. 

14:38 – Nagy Anikó kiment a teremből.  

Külső: minél inkább az ő nyelvükön megszólalás. Arculatok megújítása - Nyúznál tökéletesen 

végbement, és retorika megújítása.  

Komolyan veszi indulását, azonban ha nem kell, ne vegyük magunkat komolyan, “hivatalnok”. 

 

Józsa Kornél: mit tartasz hatékony kommunikációnak? -Úgy gondolja vannak komm. sikerei. 

SzMSz módosítás az FF IT-ben. Adományátvitel: ismeretlen hallgatók bevonása munkaerőnek 



Sipos Fanni: ha betöltenéd ezt a tisztséget, mentori munkádat el tudnád látni? -Természetesen el 

tudná látni. Földrajzos Klub ülésein, Ebihal üléseken is ott van. Vitaestek szervezésében is 

szívesen segített. elég sok mindent csinál. Az embernek arra van ideje, amire ő akarja. A 

mentorkodásra, alaptitkárra és komm. eh.-re lenne ideje. 

 

Luca: mennyire tartod hatékony komm.-nak azt, hogy egy gólyacsoportnak úgy reklámozod a 

HÖK-öt, hogy a “a HÖK-ösök hazudnak”. Ez elhamarkodottságának és számos hibáinak egyike. 

Az IK a választásokon tudatosan erre épített koncepcióval (mémek) értek el sikeres részvételt. 

Ezt egy olyan fórumon tette meg, ahol a tagok nagy részét személyesen is ismeri. Komm. eh.-

ként a Küldöttgyűlés és az elnökség beleegyezésével tenne lépéseket. 

 

Járó Kristóf: komm. csatornák használata - Szeretnél-e újakat nyitni? Hogyan folytatnád ezeket, 

pl. Twitter? -Komm. csatornát a kommunikálandó témához érdemes választani. 

14:46 – Nagy Anikó visszajött. 

Twitter pl. arculatreklámra alkalmas. 

 

A képviselőválasztásos kampánynál Fanni besegített a komm.-ba. Koncepcionális 

kommunikáció. - Képes vagy ilyenre? HÖK reklámozása? -Igen. Érdemesnek látja ilyenkor apró, 

érthető konkrétumokat mondani, 1-2 ügyet, hasonlatot kiemelni. 

 

Fetti: Kristófra reagálva. Képviselők-tisztségviselők között kb. csak 10% használna Twittert. 

14:48 - Muliter Ádám kiment a teremből.   

Károly válaszol: megvizsgálná, hogy érdemes-e Twitterrel foglalkozni.  

 

Gellért: tisztség utódképzéses részével mit csinálnál, hogyan valósítanád meg? -Kari HÖK éves 

naptárába bekerülne a bevonóesemény. Ősszel elsőéveseknek, képzőesemény tavasszal. 

Képviselőjelentkezés előtt. Tisztségbe kerülteknek pedig nyáron vezetőképző tartása.  

 

Evelin: nem tartod visszásnak azt a helyzetet, hogy az alapítvány titkára vagy, alapítók 

vezetőségében szerepelsz és egy időben ilyen feladatokat ellátni? -Kornél válaszol, hogy nem, 

mert az alapítvány nem így működik. -Károly: tagja az alapítók gyűlésének, 3 kurátor van, aki 

nem tagja, Kornél se tagja. -Zsolti: jogszabályok azt írják elő, hogy az alapítók nem lehetnek 

többségben a kuratóriumban. 

 

14:53 - Győrödi Lajos kiment a teremből. 

 

Józsa Kornél: te mikor alszol? -Az alvás a gyengék kávéja.  

 

 

Vita a jelöltek távollétében (14:54). 

Égerházi Bálint: érdemes lenne a feladatköröket tisztázni ennél a tisztségnél is. 

Zsolti ezt nem tartja minden esetben célravezetőnek. Érdemes bővebben részletezni az 

Alapszabályt. 

 



Béni Kornél mesél a tisztség -kommunikációs poszt- történelméről. 1 éve merült fel, hogy legyen 

egy állandó komm. eh. előtte komm. biz. volt, ami a komm. referensből alakult ki.  

Égerházi Bálint: senki sem mondta, hogy itt most választani kell.  

Dani: úgy érzi, hogy jelenleg nem lenne felelős döntés, ha pályázatok nélkül választanánk komm. 

eh.-t. Célszerű lenne egy következő Küldöttgyűlésen pályázatok alapján tárgyalni. 

Luca szerint szerencsétlen határozat miatt jutottunk ide. 

Zsolti meg azt mondja, szerencsétlen emberi döntések következtében lett ez.  

 

Fetti: a ttkhok.elte.hu/tisztségviselők oldalon a tisztségviselők leírták, hogy mi a feladatunk. 

Bálint: nem azt monda, hogy erre mindenképp szükség van. csak felejtsük el azt, hogy olyat 

kérünk számon tisztségviselőktől, ami nincs leírva a feladatok közé. 

Luca kéri Bálintot, hogy mesélje el, mi volt ez. Bálint elmondja, hogy az EB pályázat kapcsán 

merült fel a feladatkörök tisztázása. 

 

15:01 - Muliter Ádám és Győrödi Lajos visszajött.  

A jelöltek visszajönnek a terembe.  

Nincs további vita a jelöltek jelenlétében. 

Ügymenet - lehet támogatni mindkét jelöltet: igen; lehet csak az egyik jelöltet; és egyiket sem: 

nem. 

⅔-os többség kell a megválasztáshoz. 

Titkos szavazás. 

 

Tomi azt mondja, hogy az ügyrend szerint mindkét jelölt támogatása nem lehetséges. 

Szavazólapok újraosztása. 

Titkos szavazás: 

 

Szavazás eredménye, érvényes és eredményes. Lukács Károly 5, Matyi 6, 1 távolmaradás, 26 

nem. 

⅔: 25,33. - kétharmados többséggel mindkét jelöltség elutasításra került. 

121/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 26 nem 

szavazat és 1 távolmaradás mellett nem támogatta egyik jelöltet sem kommunikációs 

elnökhelyettesnek. 

 

 

Ösztöndíjakért felelős biztos 

Ösztöndíjakért felelős biztos. Zsolti jelöli Balogh Danit, aki vállalja a jelölést. 

Dani bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Több új projekt volt ebben az évben, többet sikerült is lezárni. A terepgyak.-ok támogatása - 

szakmai gyakorlat nyáron készül el. Egyszeri Ma/MSc - ha sikerülnek az egyeztetések akár 

ősszel is elindul.  

EHÖK kabinet tag és ez nem üti egymást, 3 hónapig lehetséges a kettő együtt. A projekteket 

szeretné befejezni, hogy az utódjának már csak elvi kérdésekkel lehessen foglalkozni. 

Valószínűleg október 1-ig vagy november 1-ig töltené be a tisztséget.  



Zsolti: nem a megválasztástól számítódik a 3 hónap, hanem a tényleges hatálybalépéstől, ami 

augusztus 1. 

 

Skobrák Tibor: eddigi pályafutásod alatt mi volt a legnagyobb hibád, mit tennél ellene? -Az 

elmúlt fél évben nem sikerült annyira összefognia az ösztöndíjas csoportot, mint szerette volna. 

nyár folyamán majd az utódjelölttel szeretné összefogni. 

Niki: ezt hogyan? -Nyáron összeülés, felkészítés, csapatépítés. Szeretné, hogy havonta egyszer 

összegyűljenek. 

Hausz Bálint: mit gondolsz a tanulmányi ösztöndíjak jelenlegi helyzetéről? -Attilával dolgoznak 

egy kiegészítésen. Jelenlegi helyzeten annyiban ért egyet, hogy inkább kevesebben kapjanak, de 

többet. mivel ez egy teljesítmény alapú ösztöndíj. 

15:21 – Sudár Mariann visszajött. 

A tanulmányi ösztöndíj rendszerünk jó, kb. ezen az alapon készül az új országos szintű 

tanulmányi ösztöndíj kidolgozása. 

Matyi: úgy tudja, hogy az utódkeresést, képzést elkezdtek már ebben a félévben? Mennyire 

indokolt őszig tisztségben maradnod? Ösztöndíjas időszakot mint megbízott KÖB elnök is 

vállalhatod. -Október 1-ig mindenképp tisztségben marad, nem szeretné egy tapasztalatlan 

emberre bízni egy ösztöndíjas időszakot, ezt együtt csinálnák végig. 

15:23 - A jelölt elhagyja a termet. 

Nincs vita a jelölt távollétében. Nincs további vita a jelölt jelenlétében. 

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 35 igen, 2 nem, 1 érvénytelen. 

122/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 35 igen, 2 

nem és 1 érvénytelen szavazat mellett megválasztotta Balogh Dánielt ösztöndíjakért felelős 

biztosnak. 

 

 

 

Esélyegyenlőségi biztos 

Esélyegyenlőségi biztos. Pályázata alapján Zsolti jelöli Ákost, aki vállalja a jelölést. 

Seres Ákos bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Tervek: rendszeres esemény/ülés létrehozása, ahol hallgatókkal esélyegyenlőségi problémákról, 

hiányosságokról beszélgetnének. Sok hallgató nem tudja mivel foglalkozik, nem lát bele az 

esélyegyenlőségbe. Bárki számára nyitott eseményt szeretne. 

Esélyegyenlőségi Bizottsággal való együttműködés. Pl. esélyegyenlőségi témanap. HÖOK-ban 

megalakult az esélyegyenlőségi szekció. Főleg az EHÖK részéről fontos a részvétel, de a közös 

munka is. 

Utódlás: keresi az utódját, akit felkészíteni. Utód esetén szívesen átadja a tisztséget, a ciklust sem 

feltétlen vállalná végig. 

Józsa Kornél: tanulmányokkal hogy állsz? -Másodéves, még van két éve. 

 

15:30 – Miklós-Kovács Janka és Béni Kornél kiment a teremből. 

 



Zsolti: mit gondolsz a KÖB delegáltságodról? - Tisztségből fakadóan elég hasznos, hogy tagja a 

bizottsága, személtől függetlenül, a tisztségviselőnek fontos a jelenléte az üléseken. 

15:32 - A jelölt elhagyja a termet.  

Matyi: úgy látja, hogy Ákos abszolút alkalmas a tisztségre, a szörnyen rossz viccektől eltekintve, 

arra kéri a Küldöttgyűlést, támogassa a jelöltet. 

15:34 - A jelölt visszatér a terembe. Nincs további vita. 

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 36 igen, 1 távolmaradás, 1 érvénytelen. 

123/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 36 igen, 1 

érvénytelen szavazat és 1 távolmaradás mellett megválasztotta Seres Ákost esélyegyenlőségi 

biztosnak. 

 

 

Kollégiumi biztos 

Kollégiumi biztos: Járó Kristóf pályázata alapján, vállalja a jelölést. 

15:36- Pacsmag Regina elhagyta az ülést. 

Járó Kristóf bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Várja a kérdéseket. 

 

Józsa Kornél: hogy állsz a tanulmányaiddal? -Első félévben csúszott, azóta jó áll. 

15:37 - Balogh Dániel kiment a teremből. 

Zsolti a pályázat betűméretéről kérdez. -Másik office-ban csinálta, ilyen lett. 

Evelin: mit tartasz az előző ciklusban a leghasznosabb tevékenységednek? -Beszámolójában 

igyekezett kitérni az egyes kollégiumok helyzetére is. A véleményezések során mindkétszer 

kapott olyan szöveget, hogy több kollégiumi ügyről számoljon be. 

Attila: ha ilyen sok kollégiumi ügyről tudsz a beszámolókban írni, akkor az aNnyúzban is 

megjelenhet. -Most jutott el oda a KolHÖK, hogy szerződéseket kötöttek, ezután számolhatnak 

be róla nyilvánosan. A Nyúzba 2-3 cikket is írt. Volt kolijelentkezésről, magánkoli megnyitóról is 

cikk. 

 

15:41 - A jelölt elhagyja a termet. Nincs vita a jelölt távollétében. 

Nincs további vita. 

Titkos szavazás. 

 

15:43 – Balogh Dániel visszajött. 

Szavazás eredménye: 29 igen, 6 nem, 1 érvénytelen. Megválasztva. 

124/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 29 igen, 6 

nem és 1 érvénytelen szavazat mellett megválasztotta Járó Kristófot kollégiumi biztosnak. 

 

 

15:44 - Szünet kezdete.  

16:14 - Szünet vége. 

 



Mandátumellenőrzés: 37 fővel határozatképes 

 

 

Zsolti: egyetem megkezdte a kapcsolatfelvételt a nyugat-magyaroszági… 

 

Tudományos biztos 

Tudományos biztos. 2 jelölt.  

Pályázata alapján jelöli Zsolti Zsilák Borbálát, aki vállalja a jelölést. Győrödi Lajost is jelöli, aki 

szintén vállalja. 

 

Zsilák Borbála bemutatkozik, ismerteti pályázatát. Skype-on bejelentkezve. 

Tervek: különböző előadássorozatok. 2 konkrét ötlet: irányzatok címmel. - TDK-s teadélután 

jellegű, jelenlegi kutatások bemutatása minden szakon. Ez jó terep arra, hogy bemutathassuk a 

lehetőségeket egy-egy szakon belül. Másik: nevesebb kutatók közelebb hozása a hallgatókhoz - 

“Élettörténet”, egyetemi éveikről tapasztalat.    

Angol nyelv - kevés előadást lehet angolul hallgatni, szakcikkek angolul vannak, szakmai angolra 

márpedig szükség van - ehhez “órák”. 

Minden feladathoz a tudományos csoport segítségére támaszkodna 

Kérdések. 

-Török Mátyás: hol voltál eddig? -első-másodévben a biológia szakot próbálta teljesíteni, hogy 3 

év alatt befejezhesse és mellette szakkolis is. Nem tudott volna elég időt fordítani a tisztségre. 

Végül 4 év alatt tervezi elvégezni, így több ideje is van és kutatni is elkezdett. 

 

-Skobrák Tibor: konzultáltál valakivel a HÖK-ből? felkészítés? -Elsőként Zsoltival ült le 

beszélgetni, ő mutatta be az ellátandó feladatokat, HÖK felépítést, működést. Jelenlegi 

tudományos helyzet. Még Nagy Anikóval és Lukács Károllyal beszélt. 

 

-Gellért: biosz szakterületen kívüli előadásokról kikkel konzultálnál? -Szacskók segítségét kérné 

alapvetően. Ezek az előadások az alapvető oktatási rendszer hiányosságait próbálná pótolni. Az 

ötlet az irányzatok a biológiában tárgyból eredt. Nyitott a már meglévő ötletekre, programokra is. 

 

 

16:28 - Győrödi Lajos bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

2 hónapja kezdte a tudományos biztos munkát, nem tudott annyit tenni, amennyit szeretett volna. 

Nem sikerült még módosítani a tudományos koncepciót. Szeretné a kommunikációt is javítani - 

tisztségviselőkkel, képviselőkkel, tanszékek felé.; ez hiányos volt, szeretne rajta javítani. 

Lehetőség biztosítása a hallgatóknak kutatómunkára, ennek publikálása is a hallgatók felé. 

Tudományos Csoport nem volt sikeres, ez részben az ő hibája is. Szeretne együtt dolgozni a 

tudományos és tehetséggond. bizottsággal. És az idáig elkezdett komm.-s és szervezésbeli 

dolgokat folytatni.  

Kérdések: 

-Rádl Attila: mit gondolsz a tehetséggondozási rendszerek működéséről (TTK-n)? -Szakkoli 

rendszer jól működik (2-be nyerhetnek felvételt a TTK-sok), a honorácior rendszer nincs jól 

kommunikálva, jobban a hallgatók felé kéne tárni. A tutoriál rendszer nem működik (hallgatónak 



plusz órák, és egy oktató tutorként mellette). TDK-t mindenképpen népszerűsíteni kellene - 

bevonók, ismertetőnapok stb. - TDK kari honlap is van, de nincs eléggé kommunikálva. A HÖK 

abban tehet többet, hogy személyes megkeresésekkel és hirdetőfelületekkel segíti ennek 

előremenetelét. 

 

-Gellért: milyen egyéb programokat szeretnél? Tudományos ösztöndíj? -Tudományos 

rendezvények - A tanszékek komoly erőfeszítéseket tesznek, hogy legyenek. A valamilyen 

statisztikai tanszék és a BTDK kereste meg. Önképző köröket szervezhetnénk, előadásokat, 

amiket a tanszékek nem szerveznek (de a hallgatói kérdőív szerint igény van rá). Kutatók a karon, 

kutatások, eredmények stb. bemutatása hallgatóknak.  

Rendszeres tudományos ösztöndíj - egy tevékenységre több helyre jelölik be a pontokat.  …. 

Konkrét tapasztalata nincs, mert még nem bírált ilyen pályázatokat. … (informális pontrendszere) 

Zsolt erre kérdez rá: -egyéb kategória saját döntés szerint, egyéni belátás szerint változtatható. 

Dani is erre az informális pontrendszerre kérdez. 

 

Huba: tudományos koncepció mely pontjai elavultak és miért? -Doktoranduszok jelenleg nem 

pályázhatnak rendszeres tud. ösztöndíjra, ez felesleges benne. Honorácior bevezetése felesleges, 

mert már megvan, viszont ennek ismertetése nincs benne.  

… …  

Kevés kutatómunkára van lehetőség a hallgatóknak – Beletenné, hogy a HÖK álljon ki amellett, 

hogy legyen több ilyen lehetőség, már BSc-n is. Akár asszisztálás terén benne lehessenek 

Zsolti: koncepciót 2011-ben készítették.  

 

16:40 - Lali elhagyta a termet. 

Vita a jelöltek távollétében. 

Matyi: Lali általi kezdeményezések jók, de a másik jelölt alkalmasabb. Ő már nem választaná 

újra Lalit. 

Károly: a februári Küldöttgyűlésen ő is támogatta Lali megválasztását, az eddigi mérleget, 

programokat tekintve ő is a másik jelöltet támogatná. 

Zsolti is csatlakozik az előtte szólókhoz. Örül, hogy Lali ennyi fejlődést produkált. Először el lett 

utasítva a pályázata, majd pár hónappal később megválasztottunk. Zsolti is alkalmasabbnak tartja 

a másik jelöltet. Reméli, hogy ez nem fogja Lali kedvét szegni és továbbra is aktív tagja lesz a 

HÖK-nek. 

16:43 - Lali vissza a terembe. 

Titkos szavazás. 

⅔-os többség kell a megválasztáshoz. 

 

Szavazás eredménye: Zsilák Borbála: 33, Győrödi Lajos 0, 2 érvénytelen, 2 távolmaradás. Zsilák 

Borbála megválasztva tudományos biztosnak. 

125/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 33 igen, 2 

érvénytelen szavazat és 2 távolmaradás mellett megválasztotta Zsilák Borbálát tudományos 

biztosnak. 

 

 



Győrödi Lajos köszöni a segítséget, reméli, hogy jó döntést hoztunk. 

Józsa Kornél: elhangzott, hogy jó munkát végeztél, csak most Borbála alkalmasabbnak bizonyult. 

Zsolti: jó munkát végeztél, sokat fejlődtél. Reméli, hogy Borinak is tud segíteni és továbbra is 

aktív marad.  

 

Rendezvényekért felelős biztos 

Rendezvényes Biztos. pályázata alapján Muliter Ádám, vállalja a jelölést. 

Bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Célja egy erős rendezvényes csoport felállítása. A tisztségnek a feladata jelenleg eléggé 

meghatározhatatlan, az Alapszabályban is csak körvonalak vannak, több konkrétumot érdemes 

lenne meghatározni. Várja a kérdéseket. 

 

-Gellért: ha lenne egy szakos rendezvény, akkor hogy járnál el? Ismertesd a lépéseket, amivel egy 

olyan rendezvény jönne létre, ami mögé a HÖK beállhat. legyen jó rendezvény. Elvégzendő 

lépések? -Legelső lépés, hogy a szakterület keresse fel az ötlettel, szándékkal. Megkérdezi a 

kívánt paramétereket a rendezvényhez (zenei felhozatal stb.), egyeztetés az elvárásokról. 

Csoporttal szervezői munka megkezdése közreműködve a szakterülettel.  

Zsolti: ez nem rendezvényszervezési biztos, hanem rendezvényekért felelős. 

Károly a rendezvényes feladatát kérdezi. -Kapcsolattartó a TTK HÖK és a rendezvényt szervező 

között, és elvárások teljesítése. 

Gellért még mindig nem adja fel és megpróbálja megint megkérdezni, amit akar. 

 

17:01 - Szabó Áron kiment a teremből. 

Muliter válaszol Gellértnek: rendezvény kisebb területeit koordináló, felelősök kijelölése. 

 

Béni Kornél: érti Gellért kérdését. szerinte ezzel Ádám tisztában van. Rendezvényes biztos 

feladata: jó kérdés, attól függ, hogyan lehet rendezvényeket szervezni, rendezvényről 

rendezvényre más. 

 

Elnök: ezeket a kompetenciákat viszont nem tudja kamatoztatni, mert nem mert csak, mert azért. 

 

Égerházi Bálint: te is így látod, ahogy Kornél? -Többnyire igen. 

Károly: úgy látja, hogy az ehhez kapcsolódó felkészítést tisztességgel elvégezte, elég régóta 

foglalkozik a rendezvényszervezés kérdéskörével. 

Béni Kornél ezt megerősíti.  

 

17:07 - elhagyja a termet. 

Vita a jelölt távollétében:  

Matyi: megbeszéltük, hogy mihez ért, amihez meg nem ért az biztosan tanulható. (Sújtó szavait 

idézte.) 

Béni Kornél: annál nincs demotiválóbb, hogy megválasztjuk és nem fog tudni mit csinálni. Egy 

olyan rendszerben vagyunk/olyanok a körülmények EHÖK szinten, hogy teljes homály, hogyan 

fognak megvalósulni az idei gólyatáborok. Nem teszi lehetővé azt a rendszer, hogy hozzájáruljon, 

ami történik.  



17:10 - Győrödi Lajos elhagyta az ülést. 

Ádám kiváló jelölt, jól tudott vele együtt dolgozni. Érdekérvényesítési kérdésekről van szó első 

körben. A rendezvényeseknek (EHÖK) nincs szakmai hozzáértésük, beleszólásuk és 

kompetenciájuk sincs. Egy ilyen rendszerbe valakit berakni, hogy nem tudja végezni a munkáját, 

az nagyon demotiváló. 

-Matyi: majd ő érzi, hogy demotiváló-e vagy sem. Adjuk meg neki a lehetőséget, hogy tehessen 

valamit. 

17:12 - Szabó Áron visszajött. 

Jelölt vissza a terembe. Nincs további vita. 

Titkos szavazás. 

 

17:15 - Valánszki Luca kiment a teremből. 

 

Szavazás eredménye: 27 igen, 8 nem, 2 távolmaradás, 1 érvénytelen. Megválasztásra került. 

126/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 27 igen, 8 

nem, 1 érvénytelen szavazat és 2 távolmaradás mellet megválasztotta Muliter Ádámot 

rendezvényekért felelős biztosnak. 

 

 

17:19 – Valánszki Luca visszajött. 

 

 

Főszerkesztő 

Főszerkesztő - László Líviát jelöli, aki vállalja. 

László Lívia bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

A természettudományos cikkek számát és minőségét szeretné növelni a következő számokban, 

ehhez lelkes írók is szükségesek. 

Égerházi Bálint: mi a véleményes a HÖK-ös cikkekről? Tartalom, mennyiség, minőség? -Jelen 

pillanatban a HÖK-ös oldalak nem kihasználtak, gyakran izzadságszagú cikkek kerülnek be, a 

minőség rovására megy a minőség 

Zsolti: mi a konklúzió ennek kapcsán? -Lehetne nem kötelezően 4 oldal HÖK-ös cikk. -A 

TéTéKás Nyúzt a HÖK azért a 4 oldalért adja ki. -Van olyan, amikor inkább nem kéne 

megszületnie egy cikknek.  

-Matyi: ha nincs miről, akkor felesleges cikket írni. Ha nem történik semmi, akkor nem lehet 

miről érdemesen írni. 

-Égerházi Bálint: mentorhétvégéről neki nagyon nehezére esett 4600 karakter megírása, ennyit 

nem tudott. -Lívia: 5500 karakter kéne. 

-Károly érdemben hozzászólt.  

 

-Józsa Kornél: hogy állsz a tanulmányaiddal? -Jól, egy tárgy miatt aggódik. 

-File Ági: úgy tudja a legutóbbi papíros Nyúz kiadásával volt probléma. -Az az adott hétfő 

Pünkösd hétfő volt, amikor senki sem dolgozik, csak ő. A Drive mappában nem volt benne a 

hátlap, csak az, amin még a régi alapítvány logó volt. Jelezte ezt Dukán Andrásnak, aki ígérte, 

hogy meg fog oldódni. Határidőre nem érkezett meg a javított verzió. Zsolti beleegyezésével le 



lett így adva az újság, majd Dukán a nyomdát felhívta és “visszahívta” a lapszámot. Így kedden 

lett leadva végül. 

-Égerházi Bálint: meg vagy elégedve az olvasószerkesztőkkel? -Igen. 

A jelölt elhagyja a termet. Nincs vita mondjuk. Csak Károly. 

Jelölt vissza. 

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 34 igen, 1 nem, 1 távolmaradás, 1 érvénytelen 

127/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 34 igen, 1 

nem, 1 érvénytelen szavazat és 1 távolmaradás mellett megválasztotta László Líviát 

főszerkesztőnek. 

 

 

 

Informatikus 

Informatikus – Fetter Dávid jelölése, aki vállalja. 

Fetter Dávid bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Negyedéves biológus hallgató, jövőre fog végezni. Úgy gondolja, hogy minden fontos dolgot leírt 

pályázatában. 

-Matyi: az előző ciklusból milyen nagyobb eredményeket tudnál mondani? -TTK HÖK oldal 

dizájn megújítása, Nyúz oldal is megújult. - Dizájn is. IIG-vel való egyeztetések - Manta 

hozzáférést kapott. 

- Józsa Kornél: miért ezt a csúnya barna színt választottad a pályázathoz? -Dizájn terv, ez volt a 

második, amit kidobott. 

-Szabó Áron: szituáció - miért van az, hogy a te gépeden fut a Steam, az övén nem? -Eduroamos 

WiFivel működik, ELTE-n nem. 

-Június 3. Déli Haliban informatikai csoport ülés lesz. Nyereményjáték – sorsolás. 

17:35 - jelölt kiment. 

Nincs vita a jelölt távollétében. További vita sincs. 

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 32 igen, 3 nem, 2 érvénytelen. Megválasztás. 

128/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 32 igen, 3 

nem és 2 érvénytelen szavazattal megválasztotta Fetter Dávidot informatikusnak. 

 

 

 

Mentorkoordinátor 

Mentorkoordinátornak Égerházi Bálintot jelöli, aki vállalja. 

Égerházi Bálint bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Végén reflexió - összegyűjtötte a 3 legfontosabb tanulságot a jövő mentorrendszerének. Keresi 

utódját. Várja a kérdéseket. 

-Józsa Kornél: vannak utódjelöltek? -Még nincs egyeztetve, már gondolt emberekre. 



-Matyi: hogyhogy ilyen hamar továbbadnád a tisztséget? -Az önkormányzaton belül máshol is 

szeretné magát hasznosítani. 

- Józsa Kornél: tanulmányaid? -Jövő héten egy vizsgával dől el, hogy 4 év alatt végzi-e el a BSc-

t. Jelenleg 3 év alatt. 

-Rádl Attila: mentorok gólyatábori részvételi díját kompenzálnád, ezt továbbra is fenntartanád? -

TTK kari ISZTK-kereten felhalmozódott egy jelentősebb összeg. Volt tisztségviselői és 

választmányi ülés is, amin erről szó volt. ennek kapcsán merült fel, hogy a mentorok ebből a 

keretből egyszeri közéletivel visszatéríthetnének egy adott összeget. Megválasztása után kért 

volna állásfoglalást a Küldöttgyűléstől, hogy támogatja-e. Ha igen, Danival kitalálnak valamit. 

-Zsolti: ez más kérdés, esetleges megválasztás után beszélnénk róla. 

 

-Skobrák Tibor: milyen hibáid voltak az előző ciklusban? -Mentorkoncepció megírásánál a 

mentorelőadásokon 1 hiányzást engedett a koncepció, a 3. héten egyéb szekcióra a mentorjelöltek 

kevesebb mint fele jelent meg. Ezt a hiányzást a jövőben nem kéne megengedni.  -

Mentorfelelősök helyzete: erősebben meghatározva a pozíció, semmi konkrétum nincs 

meghatározva, feladatok.  

 

-Zsolti: azzal egyetért, hogy a mentoroknak nem kell megtanulniuk az egész kisokost, de miért 

volt ugyanaz a teszt az uv-n is? -Ha azokra a kérdésekre se tudják a választ, akkor nyugodt 

szívvel bocsájtja el őket a rendszerből. Ez volt a minimális elvárás.  

 

-Dani: a mentorkoncepciónál továbbra is túlszabályozott rendszert képzelünk el… … -Pont ő 

mondta, hogy ne lehessenek kiskapuk és konkrét pontokba legyen szedve. -Azt tapasztalta, hogy 

nem feltétlen szükséges ez.  -Utódjának mindenképp a segítségére lesz az új koncepció 

kidolgozásánál. 

-Zsolti: Alapszabály értelmében a mentorkoordinátor csak előkészíti a koncepciót.  

17:50 - a jelölt kiment a teremből.  

Nincs vita a jelölt távollétében. Jelölt vissza. 

Titkos szavazás. 

 

17:52 - Járó Kristóf elhagyta az ülést. 

 

Szavazás eredménye: 33 igen, 2 nem, 1 távolmaradás, 1 érvénytelen. Megválasztva. 

129/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 33 igen, 2 

nem, 1 érvénytelen szavazat és 1 távolmaradás mellett megválasztotta Égerházi Bálintot 

mentorkoordinátornak. 

 

17:55 - Szünet kezdete. 

18:25 - Szünet vége. 

 

Mandátumellenőrzés: 33 fő. 

 

Biológia szakterületi koordinátor. 

Biológia szacskó jelölést Nagy Anikó, aki vállalja.  



Nagy Anikó indulását az előző Biológia szakterületi bizottság támogatta. 

Nagy Anikó bemutatkozik, ismerteti pályázatát.  

MSc-sek helyzete: jelenleg nem nagyon tudjuk őket képviselni, tervezi az MSc-s csoport 

létrehozását, MSc lev.lista gyakoribb használata. Másik terv: határidők, programok, TDK helyek 

hirdetése. 

SzaCs csoportot szeretné át/visszaalakítani - Különböző kisebb területek voltak a SzaCson belül, 

területeknek vezetőik. BReKi újra elindítása. RuBiSCo: jól működik, köszönet Fetternek érte. 

kapcsolatfelvétel más biológus hallgatókkal. Melyik egyetemnél hogyan működik a szak, 

ismeretségek stb. 

Kérdések:  

-Skobrák Tibor: gólyatábort nem említi a pályázat - Ennek lebonyolításában szükséges-e a 

szacskók beleszólása sbt.? -Pl. szakos napról szeretne korábban hasznos információkat kapni, 

több tájékoztatást kapni. Felvetted a kapcsolatot a szervezőkkel, más szacskókkal? -Tavaly 1 

megbeszélésre lettek meghívva.  

 

-Hausz Bálint: hallgatók bevonását hogyan képzeled el? -Szerinte a személyes megkeresésnél 

nincs hatásosabb, szükséges a mentorok segítsége. Szeptemberben szeretne bevonót tartani. 

-SzaCson belüli csapatépítők? - Közösen a SzaCs-csal beszélné át és szervezné meg. 

 

-Rádl Attila: ebben a ciklusban probléma volt, hogy az IT-on elhangzottak nem jutottak el kari 

tanácsra illetve a szakterület felé. -Megadott határidőn belül beszámolás erről és továbbítás. 

-Fetter: IT-ról folyamatosan beszámoltak. 

18:40 - Vida Niki visszajött. Mikor ment ki? 

-Evelin: csoportokba is feltöltené a beszámolóját, érdekes gondolat, kíváncsi, hogy mi fog 

születni ebből. -Jónak tartaná, ha érkezne reakció is rá.  

 

18:42 -Anikó kiment a teremből. 

Zsolti a szakterület jelenlegi képviselőit kérdezi a szakterületi koordinátor jelöltről. 

Fetter: sokat dolgozott Anikóval együtt, meg van elégedve vele. 

A szakterület most konzultál. Egyöntetűen támogatják. 

18:44 - Anikó vissza a terembe. Nincs további vita. 

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 34 igen, 1 távolmaradás 

130/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 34 igen 

szavazat és 1 távolmaradás mellett megválasztotta Nagy Anikót Biológia szakterületi 

koordinátornak. 

 

 

Földrajz- és Földtudomány szakterületi koordinátor 

FF szacskónak jelöli Sipos Fannit, aki vállalja a jelölést. 

 

Sipos Fanni pályázatát az új SzaB támogatta. 

Matek is támogatta Niki pályázatát. 



Kémia is Leviét. 

 

Sipos Fanni bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Kérdés: 

-Skobrák Tibor: ugyanúgy gólyatábor? -Eddig a szacskó is részt vett a szervezésben, szeretne 

szervesen benne lenni és végigkísérni a folyamatot. Kovács Dánielt felkereste ezügyben. El fog 

menni a következő megbeszélésre. 

-Józsa Kornél: tanulmányaid? -Jól áll, nem csúszik. 

- Zsolti 3-3 tulajdonság: -3 rossz: más sokkal higgadtabb és kevésbé ingadozik a hangulata… 

-Károly: mikor és hol született Kossuth Lajos? -Elfejeltette, mert szelektív a memóriája. 

18:52 - a jelölt elhagyta a termet. 

Matyi Józsa Kornélt kérdezi, hogy áll a tanulmányaival :) 

Sipos Fanni vissza. 

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 34 igen, 1 távolmaradás. 

131/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 34 igen, 1 

távolmaradás mellett megválasztotta Sipos Fannit Földrajz- és földtudományi szakterületi 

koordinátornak. 

 

 

Kémia szakterületi koordinátor 

Kémia szacskónak Vajda Levente jelölve, és vállalja is. 

Vajda Levente bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

18:56 – Lukács Károly kiment a teremből. 

Kérdéseket vár. 

-Józsa Kornél: tanulmányaiddal? -Jól, próbál készülni a záróvizsgára. 

18:57 - Jelölt kiment. 

Zsolti: kémia szakterület jelenlegi képviselői szavaztak? -Dani: az előzőek, de ők most is azok, 

egy új képviselő van. 

18:58 - Levi vissza. 

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 31 igen, 2 nem, 1 távolmaradás. 

132/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 31 igen, 2 

nem, 1 távolmaradás mellett megválasztotta Vajda Leventét Kémia szakterületi koordinátornak. 

 

 

Matematika szakterületi koordinátor 

Matek szacskónak Vida Niki jelölve, vállalja. 

Vida Niki bemutatkozik, ismerteti pályázatát. 

Tervek: szakmai jellegű rendezvények, más szakterületekkel közreműködve - Ehhez még 

igényfelmérés és konzultálás. Hallgatók közelebb az oktatókhoz. -Oktatók is szívesen eljönnének 

egy rendhagyóbb teadélutánra. Barátságbuli továbbra is. 



1 hónapig töltötte be a tisztséget eddig. 

Kérdések: 

-Balogh Dani: Haliból mikor fog elkerülni a matekos teadélután játékdoboz? - Majd, folyamatban 

van. 

-Matyi: most matekos szacskónak indulsz, de tanáris képviselő vagy, ha ütközne az érdek, mit 

tennél? -Úgy gondolja, hogy ilyen érdekütközés nem jöhet létre. De ha mégis, mivel tanáris 

képviselő, akként szavazna, de elmondaná véleményét a matekos érdekek mellett. 

-Matyi: sokak szerint az idei mentorgárda gyengébb, mit tennél, hogy összerázódjanak? -

Egyeztetni kell a mentorfelelőssel, de szerveznek már programokat. Több szakmaibb előadás is 

kéne. Tanárszakkal már egyeztetett, lesz előadás, és oktatókkal is lesz szokásosan előadás. 

 

-Horváth Luca: mennyi mindent sikerült teljesíteni az előző pályázatodból? -Azóta egy hónap telt 

el, precizitásra törekedett. volt matfizes bográcsozás. Nem valósult meg technikai okok miatt a 

képviselőket felkészítő előadás. Zsolti kiegészíti, hogy a rendkívüli alapítványos Küldöttgyűlés 

miatt nem jött létre. 

19:06 - Jelölt kiment. 

Nincs vita a jelölt távollétében. 

19:07 - Niki vissza.  

Titkos szavazás. 

 

Szavazás eredménye: 31 igen, 2 nem, 1 távolmaradás. 

133/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 31 igen, 2 

nem és 1 távolmaradás mellett megválasztotta Vida Nikolettet Matematika szakterületi 

koordinátornak. 

 

Végeztünk a tisztségviselőkkel.  

 

Delegáltak jönnek. - Alapszabályt idéz. 

19:12 - Böröndi Dávid kiment a teremből. 

 

19:12 - TTK Kari Tanács delegáltak. 

Nagyjából egyenlő arányban kell a szakterületeket képviseltetni.  

Jelölés: Török Mátyás – vállalja. 

Józsa Kornél - File Ágit – vállalja. 

Nagy Anikó - Bohár Balázst - írásban vállalta. 

Sipos Fanni - Égerházi Bálintot – vállalta. 

Fetter Dávid - Balogh Danit – vállalta. 

Berekméri Evelin - Miklós-Kovács Jankát - írásban vállalta. 

Rádl Attila - Koncz Benedeket - írásban nem vállalta.  

Égerházi jelöli Lukács Károlyt - (aki most nincs itt), telefonon vállalja. 

Vida Niki - Horváth Lucát – vállalja. 

6 helyre van 8 jelölt. 

 

Titkos szavazás. 6 fő mellé lehet plusz jelet tenni. 



19:18 – Lukács Károly visszajött. Farkas Sophie megérkezett. 

 

 

 

TTK HÖK Választmány 

Fetter Dávid jelöli Nagy Anikót, vállalja. 

Skobrák Tibor jelöli Sipos Fannit, vállalja. 

Török Matyi jelöli Vajda Levit, vállalja. 

Horváth Luca jelöli Vida Nikit, vállalja. 

Józsa Kornél jelöli File Ágit, vállalja. 

Hoksza Zsolti jelöli Pánczél Balázst, vállalja. 

Berekméri Evelin jelöli Gellértet, vállalja. 

 

Titkos szavazás. 

 

 

 

Intézeti Tanács. Javaslat, hogy egy lapon legyen az összes intézeti delegált. 

Biológia 

Nagy Anikó jelöli Fetter Dávidot és Bohár Balázst, vállalják a jelölést. 

 

Fizika 

Berekméri Evelin - Rádl Attila, Miklós-Kovács Janka, Vanó Lilla. Vállalják. 

Hoksza Zsolti - Gellértet, de nem vállalja. 

 

FF 

Vizi Zsófiát, Égerházi Bálintot, Pintér Kornéliát, Sipos Fannit, Lukács Károlyt - vállalja 

mindenki. 

 

Kémia 

Török Matyi jelöli – Vajda Levit és Koncz Benedeket - vállalják. 

 

Matek 

Vida Niki - File Ágit, Kis Tibit, Katona Richárdot, Virág f. a. - vállalják.  

Horváth Luca jelöli Seres Ákos. – vállalja. 

 

Titkos szavazás. 

19:32 - Őri Bálint megérkezett az ülésre. 

 

19:37 - Őri Bálint kiment a teremből. 

 

 

 

 

TOB - Kari SzMSzből olvas Zsolti. 5 intézet, plusz környezetes 1 tanácskozási jogút. 



Zsolti jelöli Bohár Balázst, Török Matyit, Tamási Tímeát, Berényi Alexandra, Sipos Réka,  

Bazsi írásba vállalta, Rádl Attila tisztségénél fogva, Török Matyi vállalja, Alexandra vállalta, 

Sipos Réka nem vállalta, Timi telefonon vállalja.  

 

19:40 – Őri Bálint visszajött. 

 

Titkos szavazás. 

19:44 - Böröndi Dávid visszajött. 

19:46 - Béni Kornél kiment a teremből. 

 

Kari Fegyelmi Testület 

Zsolti jelöli Balogh Danit, Fetter Dávidot, Józsa Kornélt, Katona Richárdot, Kovács Olivért, 

Lukács Károlyt, Égerházi Bálintot, Török Matyit - mindenki vállalta. 

19:48 – Béni Kornél visszajött. 

Titkos szavazás. 

 

 

Kari Jegyzetbizottság 

Jelölés: Szebik Huba, Rácz Gergely - vállalják. 

Kari Könyvtárbizottság 

Jelölés: Józsa Kornél. 

Egyetemi Hallgatói és Szociális Ösztöndíjbizottság 

Jelölés: Balogh Dani – vállalja. 

TTT 

Jelölés: Sudár Mariann. 

TKK szak… 

Jelölés: Pintér Kornélia. 

Honorácior Bizottság 

Jelölés: Zsilák B. 

1 cédulán összes egybe - támogatás egyhangú. 

Kari Kreditátviteli Bizottság 

Jelölés: Szebik Huba, Török Mátyás. 

Ez szintén bele a többibe – egyhangú. 

 

Titkos szavazás. 

 

 

 

 

 

 

Eredmények 

20:01 - Választmány: Anikó 34, Gellért 28, Fanni 34, Levi 33, Niki 34, Ági 34, Balázs 33 igen. 



134/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Nagy Anikót 

(34 igen szavazattal), Székely Gellértet (28 igen szavazattal), Sipos Fannit (34 igen szavazattal), 

Vajda Leventét (33 igen szavazattal), Vida Nikolettet (34 igen szavazattal), File Ágnest (34 igen 

szavazattal) és Pánczél Balázst (33 igen szavazattal) delegálta a Választmányba. 

 

TOB: Alexandra 34, Bazsi 34, Timi 33, Matyi 28 igen. 

135/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Berényi 

Alexandrát (34 igen szavazattal), Pánczél Balázst (34 igen szavazattal), Tamás Tímeát (33 igen 

szavazattal) és Török Mátyást (28 igen szavazattal) delegálta a TOB-ba. 

 

Biológia Intézet: Bazsi 35, Fetter 35 igen. 

136/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Pánczél 

Balázst (35 igen szavazattal) és Fetter Dávidot (35 igen szavazattal) delegálta a Biológia Intézeti 

Tanácsba. 

 

Fizika Intézet: Janka 35, Attila 35, Lilla 32 igen. 

137/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Miklós-

Kovács Jankát (35 igen szavazattal), Rádl Attilát (35 igen szavazattal) és Vanó Lillát (32 igen 

szavazattal) delegálta a Fizika Intézeti Tanácsba. 

  

FF Intézet: Égerházi 35, Károly 32, Kornélia 35, Fanni 35, Zsófi 35 igen. 

138/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Égerházi 

Bálintot (35 igen szavazattal), Lukács Károlyt (32 igen szavazattal), Pintér Kornéliát (35 igen 

szavazattal), Sipos Fannit (35 igen szavazattal) és Vizi Zsófiát (35 igen szavazattal) delegálta a 

Földrajz- földtudományi Intézeti Tanácsba. 

 

Kémia Intézet: Benedek 35, Levi 35 igen. 

139/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Koncz 

Benedeket (35 igen szavazattal) és Vajda Leventét (35 igen szavazattal) delegálta a Kémia 

Intézeti Tanácsba. 

 

Matematika Intézet: Ági 32, Ricsi 31, Tibi 29, Ákos 28 igen. (V.F.A. nem lett, 17 szavazat) 

140/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése File Ágnest 

(32 igen szavazattal), Katona Richárdot (31 igen szavazattal), Kiss Tibort (29 igen szavazattal) 

és Seres Ákost (28 igen szavazattal) delegálta a Matematika Intézeti Tanácsba. 

 

Kari Tanács: Dani 28, Bazsi 29, Égerházi 30, Ági 30, Janka 30, Luca 28 igen. (Nem lett Károly 

14, Matyi 8 igennel.) 

141/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Balogh 

Dánielt (28 igen szavazattal), Pánczél Balázst (29 igen szavazattal), Égerházi Bálintot (30 igen 

szavazattal), File Ágnest (31 igen szavazattal), Miklós-Kovács Jankát (30 igen szavazattal) és 

Horváth Lucát (28 igen szavazattal) delegálta a Kari Tanácsba. 

 

 



 

Kari Tanács Ügyrendi Bizottság. Zsolti jelöli File Ágit, aki vállalja.  

 

20:08 - eredmény: 

Kari Fegyelmi Testület - mindenki delegálva lett. 

Dani 34, Fetter 34, Kornél 33, Ricsi 34, Olivér 34, Károly 33, Égerházi 34, Matyi 32 igen. 

142/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Balogh 

Dánielt (34 igen szavazattal), Fetter Dávidot (34 igen szavazattal), Józsa Kornélt (33 igen 

szavazattal), Katona Richárdot (34 igen szavazattal), Kovács Olivért (34 igen szavazattal), 

Lukács Károlyt (33 igen szavazattal), Égerházi Bálintot (34 igen szavazattal) és Török Mátyást 

(32 igen szavazattal) delegálta a Kari Fegyelmi Testületbe. 

 

 

EHÖK Küldöttgyűlés 

Fetter jelöli Balogh Danit - nem vállalja. 

Dani jelöli Attilát – vállalja. 

J. Kornél jelöli Pintér Kornéliát, de nem vállalja. 

B. Kornél jelöli Horváth tamást – vállalja. 

J. Kornél jelöli Matyit – vállalja. 

Dani jelöli Égerházit– vállalja. 

Fetter jelöli Lucát - nem vállalja. 

Zsolti jelöli Károlyt – vállalja. 

(3 delegált személyéről gyűjtünk, de van póttag lista is.) 

 

Luca: vagyonnyilatkozat is kell EHÖK Küldöttgyűléshez. 

Károly: Kari Tanácshoz is kell vagyonnyilatkozat. 

 

J. Kornél jelöli Vida Nikit – vállalja. 

Luca jelöli Jankát - írásban vállalta. 

Zsolti jelöli Mariannt – vállalja. 

Luca jelöli B. Kornélt - nem vállalja. 

Égerházi jelöli J. Kornélt - nem vállalja. 

Niki jelöli Seres Ákost - nem vállalja. 

 

 

 

Jelöltek beszélnek. 

Rádl Attila - előző ciklusban is delegált volt. 

20:18 – Vajda Levente kiment a teremből. 

Török Mátyás - kritikus szemlélet képviselése tovább. 

20:22 – Vajda Levente visszajött. 

Vida Nikolett - nincs tapasztalata EHÖK-kel kapcsolatban, de pótolná és aktív tag lenne. 

Janka - Zsolti azt mondja, hogy már egy ideje képviseli az EHÖK Küldöttgyűlésben 



Mariann - volt már EHÖK bizottság tag. Igyekezett belelátni a többibe is, többi karral is jó 

munkakapcsolat kialakítása. TTK-s szemléletet az EHÖK Küldöttgyűlésbe! 

 

Zsolti: EHÖK Küldöttgyűlés jobban ki van téve politikai viszonyoknak. Amúgy azt kérdezte, 

hogy mi a TTK helyzete az EHÖK Küldöttgyűlésben. Nem hiszi, hogy az az érdekképviselet, 

hogy belemegyünk minden harcba. Ezért kérdezte ezt. Arra kéri a Küldöttgyűlést, hogy ne azt 

válassza meg, aki a legvehemensebben menne neki a nem tetsző érdekeknek/ellentétes 

érdekeknek. 

B. Kornél: hasznos lehet, hogy ki az, aki már volt tag a testületben 

Zsolti: Attila volt, Károly póttag, Janka volt tag. 

 

Titkos szavazás. 

 

20:31 - Kozma Luca és Fellner Máté kiment a teremből. 

 

20:32 - eredmények 

Kari Jegyzetbizottság: Huba 36, Gergely 35 igen. 

143/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Szebik 

Hubát (36 igen szavazattal) és Székely Gellértet (35 igen szavazattal) delegálta a Kari 

Jegyzetbizottságba. 

 

Kari Könyvtárbizottság: Kornél 35 szavazat. 

144/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 35 

szavazattal Józsa Kornélt delegálta a Kari Könyvtárbizottságba. 

 

Egyetemi hallg. és szoc.: Dani 35 szavazat. 

145/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 35 igen 

szavazattal Balogh Dánielt delegálta az Egyetemi Hallgatói és Szociális Ösztöndíjbizottságba. 

 

Kari Kreditátviteli Bizottság: Huba 36, Matyi 33 igen. 

146/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Szebik 

Hubát (36 igen szavazattal) és Török Mátyást (33 igen szavazattal) delegálta a Kari 

Kreditátviteli Bizottságba. 

 

Honorácior Bizottság: Zsilák Borbála 36 igen. 

147/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 36 igen 

szavazattal Zsilák Borbálát delegálta a Honorácior Bizottságba. 

 

TTT: Sudár Mariann 36 igen. 

148/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 36 igen 

szavazattal Sudár Mariannt delegált a TTT-be. 

 

TKK szak…: Pintér Kornélia 36 igen. 



149/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 36 igen 

szavazattal Pintér Kornéliát delegálta a TTK …… 

 

Kari Tanács Ügyrendi Bizottság: Ági 36 igen. 

150/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 36 igen 

szavazattal File Ágnest delegálta a Kari Tanács Ügyrendi Bizottságába. 

 

 

 

J. Kornél: Kornéliát EHÖK Tanárképzés – vállalva. 

Károly: EHÖK Sajtó - Vida Nikit – vállalja. 

Ezekről egyben – egyhangú. 

 

20:36 - Kozma Luca visszajött.  

20:37 - Égerházi Bálint kiment a teremből. 

20:39 - Égerházi Bálint visszajött. Őri Bálint kiment a teremből. 

20:40 - Sipos Fanni és Kiss Tibor elhagyta az ülést. 

20:41 – Józsa Kornél és File Ágnes kiment a teremből. 

 

 

20:42 - eredményhirdetés EHÖK Küldöttgyűlés. 

Attila 23, Égerházi 27, Janka 21 szavazattal delegálva. 

(11 igen Károly, 8 igen Mariann, 8 igen Niki, 5 igen Matyi, így ők nem delegálva.) 

151/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Rádl Attilát 

(23 igen szavazattal), Égerházi Bálintot (27 igen szavazattal) és Miklós-Kovács Jankát (21 igen 

szavazattal) delegálta az EHÖK Küldöttgyűlésbe. 

 

 

EHÖK Küldöttgyűlés póttagokról is kell döntést hoznunk. Legfeljebb 3 fő lehet. 

Zsolti jelöli Nikit, Mariannt, Károlyt, Matyit. -Vállalják, kivéve Matyi. 

Titkos szavazás. 

 

20:44 – File Ágnes, Józsa Kornél és Őri Bálint visszajött. 

 

20:46 - László Lívia elhagyta az ülést. 

 

20:46 - eredményhirdetés - EHÖK Sajtó és EHÖK Tanárképzési. 

Vida Niki 33, Korni 34 igen. 

Támogatva. 

152/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Pintér 

Kornéliát 34 igen szavazat mellett delegálta az EHÖK Tanárképzési Bizottságába. 

153/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Vida 

Nikolettet 33 igen szavazat mellett delegálta az EHÖK Sajtó és Kommunikációs Bizottságába. 

 



 

EHÖK EB - Zsolti jelöli Horváth Lucát - vállalja a jelölést. 

Titkos szavazás. 

 

 

 

20:50 - eredmény EHÖK Küldöttgyűlés póttag. 

Károly 30, Mariann 33, Niki 31 szavazat. 

154/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése Lukács 

Károlyt (30 igen szavazattal), Vida Nikolettet (31 igen szavazattal) és Sudár Mariannt (33 igen 

szavazattal) delegálta az EHÖK Küldöttgyűlés póttagjának. 

 

Eredményhirdetés -EHÖK EB: Luca - 25 igen, 5 nem, 1 távolmaradás, 1 érvénytelen. 

155/2016(V.28) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 25 igen, 5 

nem, 1 távolmaradás és 1 érvénytelen szavazat mellett Horváth Lucát delegálta az EHÖK 

Ellenőrző Bizottságába. 

 

 

Hoksza Zsolt 20:52-kor lezárta a második napirendi pontot. 

 

 

3. Egyebek (20:52) 

Böröndi Dávid - kirakott egy linket (http://elteonline.hu/kozelet/2016/05/26/homofobia-a-

leszbikuscsok-flashmobon/) – ELTE Online cikk. Nem az eseményről, hanem a cikkről lenne 

szó. ELTE Online felületen és EHÖK oldalon is kinn van, olyan, mintha minden ELTE polgár 

véleménye lenne megosztva. 

Lehet csinálni ezzel valamit? 

Zsolti: ELTE Online olyan viszonyban van az EHÖK-kel, mint a Nyúz a TTK HÖK-kel. 

Pontosan ennek a cikknek mely részeit érzitek túl szubjektívnek? Szerinte nem fogalmazott meg 

állásfoglalást. 

Dávid azt mondja, hogy az egyik oldalra nagyon elhúzott. Azóta több sajtóban is megjelent ez az 

esemény, már ferdítve más rosszabb szalagcímekkel 

Zsolti azzal egyet tud érteni, hogy nem szerencsés, ha HÖK-höz köthető média részrehajló 

állásfoglalást fogalmaz meg.  

Dávid: ahogy az ellentüntetőkről írtak, az egy kicsit sok. Úgy tűnhet, az ELTE-s hallgatók vagy 

az egyik vagy a másik oldalon állnak. 

Zsolti a Küldöttgyűlés véleményét kérdezi 

Dávid: cikk az EHÖK honlapján kinn van, plusz oldalt sávban ELTE Online cikk megosztva. 

Huba: van értelme most erről beszélni, tudunk érdemi változást elérni?  

Zsolti válaszol valamit. Sajtószabadság, szerinte ez belefér. 

Valánszki Luca: nem feltétlen kellett volna erről cikk, de ha már született nem lehetett volna 

objektívebben fogalmazni- 

Dávid: sok hallgatót zavar és szubjektívnek tartják. 

http://elteonline.hu/kozelet/2016/05/26/homofobia-a-leszbikuscsok-flashmobon/
http://elteonline.hu/kozelet/2016/05/26/homofobia-a-leszbikuscsok-flashmobon/


Zsolti szerint állást továbbra sem foglal a cikk. Azt tudja javasolni, hogy mint TTK HÖK-ös 

képviselő, nyugodtan írhat az ELTE Online-nak. 

Dávid kérdezte Matyit, aki azt mondta, hogy ezzel sokat nem érnénk el érdemben. 

 

Dávid csak meg akarta beszélni, hogy a Küldöttgyűlés mit gondoljon. Reagáljunk-e vagy nem 

kell.  

Balogh Dani: alapvetően úgy gondolja, hogy nem kéne erre reagálni, az újságírás szubjektív, nem 

hiszi, hogy bármilyen állásfoglalást kéne tennünk ezzel szemben. 

Zsolti se tartaná ezt szükségesnek. Ez a cikk még nem az a fajsúlyos probléma. 

 

 

B. Kornél: TTK HÖK-ös pólók lennének idén is. Muliter foglalkozik vele, tett fel linket. Rendelés 

már megy.  

Muliter: Horváth Tomi azt mondja, hogy halasszuk őszig. Mert több terv lesz, meg új logó is. 

Mennyiség miatt a táblázatot ki lehet tölteni. 

 

Égerházi - mentoros ösztöndíjat halasztaná a köv. Küldöttgyűlésre. 

 

Fetter: szeretné majd az EB-ot megkérni, hogy válasszon elnököt. 

 

Evelin: értesíti a Küldöttgyűlést, nem érkezett szacskópályázat. 7 napon belül SzaB elnököt kell 

választani. Tartottak SzaB-ot: Székely Gellért lett megbízva. 

 

Károly: üresen maradt a sportbiztosi szék, illetve komm. eh., se külügyi biztos sincs.  

 

Eredményhirdetés – EHÖK EB: Luca - 25 igen, 5 nem, 1 távolmaradás, 1 érvénytelen. 

 

Szabó Áron: EB ülés - egyedül megtarthatja az EB ülést, de egyedüli tag. Elnököt kell választania 

maguk között. Zsolti azt mondja, válassza meg magát. 

Muliter kéri, hogy a hosszabbítókat tegyék vissza a helyükre. 

 

 

Hoksza Zsolt 21:11-kor lezárta a harmadik napirendi pontot. 

 

 

Hoksza Zsolt 21:11-kor lezárta az ülést. 

 

 Az emlékeztetőt hitelesítette: 
 
 
 
 
  

 Pintér Kornélia Hoksza Zsolt  

 Titkár  Elnök 

 ELTE TTK HÖK  ELTE TTK HÖK  



 

 

  

 

 

 

 


